

AMENDMENT 003

TO REQUEST FOR PROPOSALS (RFP)

SOLICITATION # CSPS-RFP-1415-NL-0984

CLOSING DATE: Wednesday, February 11th, 2015

CLOSING TIME AND TIME ZONE: 2:00 PM Eastern Daylight Time

TITLE: Video Transcription Services

To All Bidders:

The purpose of Amendment 003 of the RFP is to give effect to the following:

A. QUESTIONS OR REQUESTS FOR CLARIFICATIONS

Question 1

M3 We are assuming that to demonstrate bilingual capability we can describe the bilingual capabilities of a number of our proposed resources - can you confirm?

Answer 1

Yes.

Question 2

M4 We are assuming that for the samples, you require only one set of samples in English and French - is that correct?

Answer 2

No, we are requesting two samples in each language.

Question 3

R2 We are assuming that the additional years of experience can be spread over the resources and the company - is that correct?

Answer 3

Yes.

**END OF AMENDMENT 003
SOLICITATION # CSPS-RFP-1415-NL-0984**

MODIFICATION 003

À LA DEMANDE DE PROPOSITIONS (DP)

N° CSPS-RFP-1415-NL-0984

DATE DE CLÔTURE : Mercredi 11 février 2015

HEURE DE CLÔTURE ET FUSEAU HORAIRE : 14 h, heure de l'Est

TITRE : Services de transcription de vidéos

À tous les soumissionnaires :

Le but de la présente modification (003) est de donner effet aux suivantes :

A. QUESTIONS OU DEMANDES DE PRÉCISION

Question 1

M3. Nous présumons que pour démontrer la capacité de travailler dans les deux langues officielles, nous pouvons décrire la capacité bilingue de quelques-uns des employés proposés. Pouvez-vous confirmer?

Réponse 1

Oui.

Question 2

M4. Pour ce qui est des échantillons, nous présumons qu'il suffit de vous envoyer un ensemble en français et en anglais. Est-ce exact?

Réponse 2

Non, nous demandons deux échantillons dans chaque langue.

Question 3

R2. Nous présumons que l'expérience de l'ensemble des employés et de l'entreprise peut correspondre aux années d'expérience additionnelle demandée. Est-ce exact?

Réponse 3

Oui.

**FIN DE LA MODIFICATION 003
DEMANDE DE PROPOSITIONS CSPS-RFP-1415-NL-0984**